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Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2020. június 30-án 
megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Botka Sándor, Gyüre Károlyné,  
Gyüre Pál, Kármán Katalin, 
Kele Róbert, Molnár István,  
Simon László, Szabó Ákos,  
Tóth István, Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző.  
   
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): 

Kocza Imre a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Nyugati     
Régió Főmérnökség Főmérnöke, 
Nagy Béla a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt.  
Nagykátai Üzemmérnökség üzemmérnökség-vezetője,  
Pál Erzsébet a Nagykátai Városi Napközi Otthonos Óvoda 
intézményvezetője, 
Káré Istvánné a Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézményvezetője, 
Szegedi Tamara a Nagykátai Család-és Gyermekjóléti 
Központ intézményvezetője, 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet megbízott 
igazgatója, 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató 
Nonprofit Kft. és a Káta Hidro Kft. ügyvezetője, 
Kármánné Deák Ágnes a Mátray Gábor Általános Iskola 
igazgatója, 

 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönti a megjelenteket a 2020. június 30-ai 
képviselő-testületi ülésen. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, a 
megválasztott 12 fő képviselő közül 12 képviselő jelen van. A képviselő-testületi ülés 
anyagát mindenki megkapta. Napirend előtti felszólalást kért Gyüre Károlyné képviselő, 
megadja a szót Gyüre Károlyné képviselőnek. 
 
Gyüre Károlyné: „Én csak egy levelet szeretnék átadni. Március 4-én volt az összevont 
képviselői fogadóóránk, ahol az 1-es, 2-es, 4-es körzetnek a lakóival találkoztunk, s 
összegyűjtöttük a régi és az új problémákat, melyek a lakosok életét befolyásolják. Sajnos 
a vírus által okozott vészhelyzet mindent felülírt, így akkor nem juttattuk el az 
észrevételeinket, megvártuk vele az első képviselői ülést. Most hozzáírtuk az azóta 
fennálló problémákat is, s a teljesség igénye nélkül csokorba szedtük a megoldandó 
feladatokat, s ezúton átnyújtjuk a Polgármester Úrnak.  Egyúttal megkérjük, hogy a 
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következő testületi ülésen tájékoztassa a képviselőket a már megtörtént lépésekkel 
kapcsolatban. 
Az 1-es körzet problémái, amit a lakók ott elénk tártak: 
- Az egyik fő az a Nyár utca vízelvezetése, - ahol ugye Agócs Pál alpolgármesterrel is kint 
voltunk januárban - minden egyes esőzés után a zsákutcai részen befolyik a víz a pincékbe, 
az udvarokba. Ott valamilyen módon, vagy egy szikkasztó árokkal vagy valamilyen 
átemelő szivattyúval – nem vagyok műszaki ember –, de valahogy meg kellene oldani ezt a 
problémát.” 
 
Dorner Gábor: Bocsánat, kérdezné a Nyár utcának ez a zsákutca szakasza? 
 
Gyüre Károlyné: „A zsákutca része, igen, bent ott ugye egy teljesen nagy gödör van. 
Azon kívül, ami még a Nyár utcában nagyon nagy probléma az az útburkolat, ugye eléggé 
elhasználódott az a kavicsos burkolat, gödrös, ki van gödrösödve és egy felújítás igencsak 
ráférne. 
- Az István király úton a mostani esőzés is megmutatta, hogy elfolyik a víz, viszont sok 
helyen eléggé lassan, tehát az átereszek, az árkoknak a kitakarítása nagyon szükséges 
lenne, és több szikkasztó árok be van pakolva - hogy most ezt a lakók vagy ki tette nem 
tudjuk -, tehát elfolyik a víz, de viszont akkor, amikor hirtelen nagy csapadék esik le, akkor 
veszélyezteti a mélyebben fekvő ingatlanokat. 
-A Faiskola utca, hát ugye elég speciális, szűk, keskeny, viszont, ami árok lett csinálva 
folyamatosan bele mossa a homokot az eső, tehát ott is már az átereszekben van bent a 
homok, ott is ki kellene takarítani az átereszeket.  
-A Temető úti lakótelepen nagy problémát okoznak a járdák, ugye egyre több az idős lakó 
és a különböző járás segítő eszközöket nem igazán tudják használni, mert olyan 
szintkülönbségek és törések vannak a járdába, hogy nem tudnak kimozdulni, nem tudnak 
gurulni a járművekkel. Ott még probléma a szeméttárolónak a helyzete, valamikor 
járdalappal volt burkolva, amik kimozgósodtak, kifordultak, közbe jöttek ugye a 
hulladékszállítók húzták ki a kukákat, kitört a kukáknak szinte már az összes szára, nagyon 
rossz állapotban vannak, és ebben kérnének segítséget még a lakók. És, hogyha esik az eső, 
akkor azt a részt egyszerűen nem lehet megközelíteni, egy hatalmas nagy tócsa lesz előtte 
és képtelenség odajutni. Még, ami probléma náluk, hogy egyre több a gépjármű és kicsi, 
ugye nem fejlődött a lakótelep lakosságával együtt a parkoló, hogy lenne-e valamilyen 
lehetőség arra, hogy bővíteni a parkoló részt vagy hátul, vagy elől, az üzletsor és az 
épületek között.  
-A Dózsa György úton a Temető utca és az Ősz utca közötti szakasz, ugye a lakótelep 
oldalán, hát majd hogy nem járhatatlan, tehát ha ugye biciklivel megy az ember, akkor  hát 
van, ahol ilyen 30-40 centis különbségek vannak. Akkor kaptunk egy olyan tájékoztatást az 
alpolgármester úrtól, hogy ott lesz valamilyen burkolat javítás, rendezés. Szeretné 
megkérdezni, hogy ez milyen fázisban van vagy, hogy lesz-e belőle valami? Mert az 
egészségház, az üzletek, az állomás, tehát ott elég nagy forgalom van, és ott ugye a bicikli 
útról ki kell jönni a kerékpárokkal.  Akkor még, ami nagyon hiányzik és ugye főleg az 
ingázók tették szóvá, hogy egy kulturált parkoló az állomásnál még a másik oldalra is jó 
lenne, hogy ha létesülne, mivel az az egy, ami ott van a tűzoltósággal szembe, sokszor 
teljesen (hangfelvételről nem érthető) van és vagy beállnak az egészségházhoz, ami ugye 
nem nagyon jó, mert akkor meg, akik az egészségházba mennek azok nem tudnak hol 
parkolni, úgyhogy ennek a megoldása is, ha elindulna nagyon jó lenne.  
- Az Árpád utca elején a járda rendezését mondták még, ugye balesetveszélyes, 
kimozgósodtak ott is a fáktól a járdalapok. 
-A temetőben a kápolna és az illemhelyeknek a helyreállítása. Ami az én kérdésem lenne, 
hogy a kápolnával kapcsolatban, hogy arra sincs mód, hogy valamilyen állagmegőrzést 
csináljon a város a kápolnán? Mert mire olyan pályázatot kiírnak lassan már nem lesz 
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kápolna. Személyes élményem, hogy most voltunk pár napja temetésen és tehát tényleg, 
tűzoltó készülékkel volt kitámasztva az ajtó.  
- És a Mindszenty bíboros utcából jelezték, hogy nagyon rossz az út minősége és, hogy 
valamilyen segítséget szeretnének kérni a gödrösödés ellen.  
A 2-es körzetben a Wesselényi utcában, úgy informálták a lakók, hogy fekvőrendőr 
elhelyezését kérték és, hogy erre történt is aláírásgyűjtés. Nem tudom, hogy ezt megkapta-
e a polgármester úr?” 
 
Dorner Gábor: Igen, több utcából is igényeltek fekvőrendőrt. 
 
Gyüre Károlyné: „Ők kerestek meg ezzel. Akkor most az esőnél vált nyilvánvalóvá - 
legalábbis számára, biztos, hogy többen tudják -, hogy a Tavasz utca és a Lovas utca 
kereszteződésében össze van törve az áteresz az aszfalt alatt, és teljesen megfogta a vizet, 
tehát csak ott is ilyen minimális mennyiségben csordogált le a víz, és ugyanezen a 
szakaszon, mellette van egy járda, ami nagyon-nagyon magasan van és nincs szegélyezve, 
tehát szerintem az árok alja és a járda között ilyen 80-90 centi biztos, hogy van és nagyon 
ki vannak mozgósodva a járdalapok, ott valaki egy pillanat alatt bele tud esni az árokba.  
Nagyon balesetveszélyes.  
-A Deák Ferenc utcában a „Brekis tónál” jelezte egy lakó, hogy a házát veszélyezteti egy 
fűzfa, talán és nem szeretné kivágatni az egész fát, csak egy helyreállítást, hogy azt az ágat 
vágják le róla, ami nagyon a házra nőtt.”   
 
Dorner Gábor: Bocsánat, itt konkrét utca, házszám szerepel ebben az írásban, amit átadott 
képviselő asszony? 
 
Gyüre Károlyné: „Nem, nem tudom a házszámot.” 
 
Dorner Gábor: Már, hogy be tudják azonosítani csak azért, és utána tudjanak nézni. 
 
Gyüre Károlyné: „Az utolsó ház. A Deák Ferenc utcában, ahogy a József Attila utca felől 
megyünk az utolsó ház, az esztergályos.” 
 
Kun Szilárd: Tudnak a problémáról, nem veszélyezteti a házat, ősszel le fogják vágni, 
tehát közel sincs veszélyben a ház, viszont ősszel tudják csak levágni, amikor lehullik a 
levél, mert ha most hozzányúlnak nem biztos, hogy egészséges lesz a fának.  
 
Gyüre Károlyné: „Hát a Tavasz utcában és az Alkotmány utcában az útviszonyok, azok 
tényleg nagyon rosszak. Magasabban van az út, mint a körülötte levő ingatlanoknak a 
telke, esőzésnél folyamatosan befolyik a víz, ki van gödrösödve, még biciklivel is, de hol 
kisebb, hol nagyobb, esőben meg teljesen beláthatatlan, hogy mibe megy bele az ember. 
Ott is esetleg, hát nem tudom, hogy a Tavasz utcában, hogy lehetne, mert ugye keskeny 
utca, de az Alkotmány utcában biztos, hogy sokat lehetne javítani a helyzeten. 
-Ugyanez a gödrösödés a probléma a Regőczey utcában is. Ott is ezzel kerestek meg a 
lakók.  
-A Kadarka, Rizling utcában az aszfaltozás, meg a kő leburkolás után az útgyalu olyan 
szélesen nyomta el a földet, hogy itt ilyen önkezdeményező árkok keletkeztek és ott megáll 
a víz az ingatlanok előtt. Hogy ott nem lehetne esetleg, ott ahol már megáll a víz és nem 
bejárat szikkasztó árkokat csinálni, hogy legalább a kapubejárók átjárhatóak legyenek, 
hogyha esik az eső? 
A Kadarka utcában már jelezték, hogy van egy villanyoszlop, talán a harmadik 
villanyoszlop, ami nagyon rossz állapotban van és korhadt a közepe, olyan öklömnyi lyuk 
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van a villanyoszlopban.  És még ott arra panaszkodtak, hogy nagyon nem jó a világítás. 
Hogy ez a világítótestek sűrűségéből vagy minőségéből fakad, azt nem jelezték.  
-A Kövidinka utcában az lenne a kérése a lakóknak, hogy mivel két fekvőrendőrt kapott az 
utca, viszont középen van a legszűkebb rész, ugye ott kerítések vannak még, meg házak 
kint a köves út mellett, hogy oda még egy fekvőrendőrt szeretnének kapni, hogy ha erre 
van mód. És, hogy akiknek már új építésű házuk van az utcában, valamikor le kellett 
mondani arról a 4 méterről a ház előtt, hogy a kerítéseket be lehetne-e vitetni azokkal a 
lakókkal, akikre ez már vonatkozik, mert két autó nem fér el sok helyen egymás mellett. 
-A Harang utca eleje, a Lila Akác és a Leander utca között, ott már ezt jeleztem, hogy 
teljesen sötét, tehát valahogy pont úgy esnek a világítótestek, hogy a Leander utcánál a 
Kövidinka utca felé világít, a Nyár utcánál pedig az István király felé. Hogy esetleg egy 
ilyen napelemes világító eszközt le lehetne-e oda rakni és akkor nem kell lekötni a villanyt, 
meg oszlopot állítani, meg egyebeket.   
-És ami ugye, ennek a szakasznak még nagyon fontos része a Határ út, ugye a két vége az 
teljesen jól járható most már, széles is, jó minőségű is, viszont a közterületi része az 
egyszerűen járhatatlan és most ráadásul nem tudjuk ki, valaki még betöltötte ilyen kis 
kockakövekkel a kátyúkat, ami valahol sokkal rosszabb, mert ugye kipattog, kifordul. 
Hogy egy kátyúzást addig, amíg valamilyen pályázatot nem nyer a város, hogy egy 
kátyúzást lehetne-e csinálni azon a részen, mert a Bartók Béláról is rengeteg forgalmat 
levenne, még a Dózsa Györgyre is kihatna, mert ott az 5-6 utca biztos, hogy azon járna 
Pest felől, hogyha járható lenne az a középső rész.  
Akkor a 4-es körzet, itt a Szondy utcából jelezték, hogy esőzés esetén a Batthyányiból és a 
Zrínyiből is odafolyik a víz, hogy erre valami megoldást találni. 
-A Bajcsy-Zsilinszky utca és Batthyányi utca találkozásánál, ahogy volt az élelmiszer bolt, 
ott a sarkon, a lakók azt jelezték, hogy ott is össze van roppanva az áteresz az út alatt és 
nem folyik át a csapadékvíz. 
-A „Bandatéren” ott is ugyanezt jelezték, hogy tele van törmelékkel, meg van sérülve az 
áteresz és ott is nehezen megy át a víz, és a „Bandatéren” még az lenne a kérése a 
lakosoknak, hogy ott azt a zöldterületet valamilyen formában egy kicsit, ott az útrészt is 
meg a zöldet is kicsit rendbe tenni, a régebbi fákat is megmetszeni, gondozni. 
- A játszótér mögötti útszakaszon ki van rakva igaz a forgalomlassító tábla, viszont 
nagyon-nagyon sokan nem tartják be és lehet, hogy ide is praktikus lenne a gyerekek 
védelmébe egy fizikai forgalomlassító, ugyanúgy, mint a bölcsődénél. Nem tudja, hogy az 
új tervekbe szerepel-e valamilyen lassító a Bajcsy-Zsilinszky úton?”  
 
Dorner Gábor: Nem szerepel. 
 
Gyüre Károlyné: „De ott a Művelődési Házzal szemben ott biztos, hogy nagyon, sőt 
szembe is mennek a forgalommal, tehát ott azt egy kicsit jobban le lehetne terelni. 
- A Kéményseprő utcában arra panaszkodtak, hogy a konténerek mivel nyitottak, és ugye 
kint vannak az utcán, vagy olyanok pakolják tele, akiknek semmi közük a lakótelephez, 
vagy pedig kiborogatják, szétszórják és akkor a lakók nem győzik összeszedni utána. Hogy 
valahová esetleg egy olyan zárt hulladéktárolót tenni, mint a Temető úti lakótelepen, hogy 
ha van rá lehetőség. 
- Még a Szabadság térről érkezett segítségkérés, hogy minden hétvégére tele van szeméttel 
a park és, hogy ezzel, hogy rendőri jelenléttel, polgárőrségnek a jelenlétével egy kicsit 
esetleg lehetne ezen segíteni, vagy hogy ha a VGSZ  mondjuk meg tudná oldani, hogy 
mondjuk vasárnap reggel valaki kimegy és összeszedi a szemetet, akkor az is óriási 
segítség lenne, mert már vasárnap nem azt látnák az emberek, hogy mindenféle italos 
üveggel és szeméttel tele van a park.  
És még felbukkant egy olyan városszépítő ötlet az egyik lakó részéről, de ezt 
természetesen tudjuk, hogy ez óriási pénz és ez nagyon nagy változás lenne a város 
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életében, hogy a Szabadság tértől egészen a Vadász utcai lejáratig egy sétáló utcát szívesen 
látnának a lakók. Az egész városból még azt a visszajelzést kaptuk, hogy a polgárőrség és 
a rendőrségnek a jelenlétét sokkal nagyobb számban szeretnék látni a lakosok, hogy a 
különböző szabálysértéseket, gyorshajtásokat egy kicsit legalább kontrolálják a 
jelenlétükkel. És ma érkezett még egy megkeresés az Öregszőlőből, hogy teljesen 
járhatatlan az út és szeretnének segítséget kérni, hogy útgyaluval, vagy valamilyen 
földmunkagép segítségével egy kicsit rakjuk rendbe. Úgy, hogy ennyit szedtünk össze, ezt 
át is adom.” 
 
Dorner Gábor: Köszöni. Ha elektronikusan is megkaphatná ezt, azt megköszönné. 
 
Gyüre Károlyné: Meg, átküldi. 
 
Dorner Gábor: Természetesen következő testületi ülésen fognak válaszolni tételesen 
ezekre a pontokra, azért itt a problémáknak a 90%-a ismert előttük. Nyilván nem először 
szembesülnek ezzel, itt nagyon jó lenne tényleg a fekvőrendőrök elhelyezésétől kezdve a 
zárt kukatárolóig mindent megvalósítani, viszont azért ehhez anyagi forrást is kellene 
biztosítani és itt az a kérdés, hogy miből.  De köszöni és fognak válaszolni. Várja a 
kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a kiküldött napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
50/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 

 
2./ A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta  
     városban végzett 2019. évi víziközmű-szolgáltatási       
     tevékenységéről  
 Előadó: polgármester 
 
3./ A 2019. évi költségvetés végrehajtásáról rendeletalkotás    
    (zárszámadás) 
 Előadó: polgármester 
 
4./ Játszótér és buszvárók kialakítására ajánlattételi felhívás  
     jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
5./ 2019. évi belső ellenőrzésről szóló beszámoló elfogadása 
 Előadó: polgármester 

 
   6./ Pályázat benyújtása önkormányzati feladatellátást szolgáló  
                                         fejlesztések támogatására 
    Előadó: polgármester 
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   7./ Bölcsőde szabályzatok elfogadása 
    Előadó: polgármester 
 
   8./ dr. Hernádi János háziorvos feladatellátási szerződésének  

     módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
9./ Káta Hidro Kft. beszámolójának jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
10./ Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
       beszámolójának jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 

 
11./ Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
       2020. évi üzleti tervének módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
12./ Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 
        beszámolójának jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
 
13./ A Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatójának  
       megbízási jogviszonyának meghosszabbítása 
 Előadó: polgármester  
 
14./ Egyebek 
14/1. A Képviselő-testület 2020. II. félévi munkatervének elfogadása 
 Előadó: polgármester 
14/2. Nagykáta, 5901/38 hrsz-ú ingatlant terhelő jelzálogjog törlése  
         iránti kérelem 
  Előadó: polgármester 

 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót mindenki megkapta, 
melyet az alábbiakkal szeretne kiegészíteni: 
„Túl vagyunk a koronavírus-járvány nehezén. Településünk és a lakosok is olyan 
események részeseivé váltak az elmúlt hónapokban, melyre korábban még nem volt soha 
példa. Azt gondolom, hogy a járvány elleni védekezésben Nagykáta jól vizsgázott. Az 
elsődleges szempont az volt, hogy lehetőségünk szerint mindent megtegyünk lakosaink 
védelmének érdekében. Szeretném hálámat kifejezni kollégáimnak, munkatársaimnak, a 
városi intézmények vezetőinek, akik a nap 24 órájában rendelkezésre álltak, hogy adott 
esetben a szükséges intézkedéseket meg tudjuk tenni. Köszönöm a rendőrségnek, 
polgárőrségnek, katasztrófavédelemnek az együttműködését! Az egészségügyi 
dolgozóinkra, a Mentőállomás dolgozóira, a háziorvosokra és nem utolsó sorban a 
Gondozási Központ munkatársaira nagyon nagy feladat hárult. Szívből örülök annak, hogy 
a mai napig nincs fertőzött beteg a Gondozási Központban, hála az intézmény orvosának 
dr. Botka Klárának és Filipcsei Lászlóné intézményvezetőnek és az összes 
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munkatársuknak. A védekezés részeként minden nagykátai háztartásba juttattunk el 
szájmaszkot, intézményeinkbe 30 db érintésmentes kézfertőtlenítő adagolót vásároltunk, 
számukra folyamatosan biztosítottuk a kéz- és felületfertőtlenítő folyadékokat, 
szájmaszkokat. A Városgazdálkodási Szervezet munkatársai folyamatosan fertőtlenítették 
az utcabútorokat. Beszereztünk 3 db ózongenerátor készüléket a helységek és a 
gépjárművek fertőtlenítésére, érintésmentes lázmérőket, védőpajzsokat, gumikesztyűket 
vásároltunk. A polgármesteri keretemből eddig 261 fő részesült a járványhelyzetre 
tekintettel rendkívüli települési támogatásban, közel 2,5 millió forint értékben. 
Létrehoztunk egy krízis számot, amelyen az időseket segítettük (bevásároltunk, gyógyszert 
váltottunk ki és csekket fizettünk be annak, aki kérte), erről a segítségnyújtásról külön 
szórólapon értesítettük az időseket. Itt szeretném külön megköszönni Szalainé Apró 
Máriának, akinél a telefon csörgött és elmondása szerint sokszor csak beszélgetni szerettek 
volna az idősek, Marika ebben is partner volt, köszönet érte. Köszönöm Tarnavölgyi 
László intézményvezetőnek az időseknek történő bevásárlás, valamint a szórólapozás 
koordinálását, valamint intézményeink dolgozóinak a feladat végrehajtását. 300 eFt 
támogatásban részesítettük a Mentőállomást, a Katasztrófavédelmet, a 
Rendőrkapitányságot és a Polgárőrséget. Örülök annak, hogy biztosítani tudtuk a járvány 
ideje alatt is, hogy minden dolgozónk megkapja a teljes fizetését. Köszönöm, hogy ezt 
értékelték a kollégák, és részt vettek minden olyan feladatban (takarítás, fertőtlenítés, 
idősek segítése, maszkok varrása…), ami a vírushelyzet kezelésében szükségessé vált. A 
járvánnyal kapcsolatos minden tájékoztatást megadtunk a lakosságnak Nagykáta Város 
honlapján és facebook oldalán, szükség esetén szórólapokat terítettünk minden háztartásba, 
folyamatosan tájékoztattuk és egyeztettünk intézményeinkkel a rájuk vonatkozó 
előírásokról. Köszönöm Karsainé Magyar Ildikó jegyző asszonynak, hogy folyamatosan 
óráról órára figyelemmel kísérte a járványhelyzettel kapcsolatos tennivalókat. Külön 
köszönöm mindazoknak magánszemélyeknek, vállalkozásoknak, civil szervezeteknek 
egyaránt, akik segítették a rászorulókat ebben a rendkívüli helyzetben. Összegzésként 
annyit szeretnék elmondani, hogy Nagykáta jól teljesített a védekezésben, köszönet érte 
mindenkinek! Nagyon nehéz időszakon vagyunk túl, nagy volt a nyomás mindenkin, 
azonban a legfontosabb, hogy eredményes volt a koronavírus-járvány elleni védekezés 
városunkban.  
Kiemelt figyelmet fordítottam arra, hogy azon intézkedéseket, melyben a felhatalmazás 
alapján polgármesterként egyedül döntöttem, a szükségesség és az arányosság jellemezze. 
Ezzel a lehetőséggel nem éltem vissza. Minden meghozott döntés kiküldésre került 
képviselőtársaimnak, sőt kértem, hogy véleményezzék is azt. Ezúton szeretném 
megköszönni azon képviselőtársaimnak, akik vették a fáradtságot, átnézték, és válaszoltak, 
sajnos ez nem mondható el mindenkiről.  
Június 16-án Nagykátán felhőszakadás volt, közel 30 perc alatt hullott le annyi csapadék, 
(40-50 mm), mely az évi csapadékmennyiség 10%-a. Ehhez képest Nagykáta vízelvezetése 
jól vizsgázott. A városvezetés a Városgazdálkodási Szervezettel együtt azonnal a 
helyszínen volt, ahol beavatkozásra volt szükség azt megtettük, egy helyszínre a Temető 
utcai lakótelep belső udvarára a katasztrófavédelem segítségét is igénybe vettük. Láttuk a 
vízelvezetésnek a gyenge pontjait, tudjuk, hogy hova kell beavatkozás, tisztítás, melyet 
folyamatosan végre fogunk hajtani. Sok panasz érkezett a Kerektói-ággal kapcsolatban is, 
kérésünkre a Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulat elkezdte a tisztítását a Kerektói-ágnak, 
a kitisztított zöldhulladék elszállításában a Városgazdálkodási Szervezet fog 
közreműködni.  
Sajnos kellemetlenül érintett bennünket az a hír, hogy a DTKH Nonprofit Kft., aki a 
hulladék szállítási közszolgáltató, havi egy alkalommal viszi el a csomagolási és a 
zöldhulladékot. Közbenjárásomra viszont sikerült azt elérni, - és ez nem egy ad hoc jellegű 
volt, évek óta próbáljuk ezt elérni - hogy a hulladék udvart megnyitották. Sajnos éppen a 
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tegnapi napon tapasztaltam azt, hogy az udvar elé ennek ellenére hulladékot helyeznek el. 
A szolgáltató azt ígérte, hogy be fogja kamerázni, és a megfelelő szankcióval fel fog lépni!    
A tegnapi nappal megjelent a pályázati kiírás a bölcsőde leendő munkatársaira 
vonatkozóan, valamint egy igényfelmérési tájékoztató is közzétételre került városunk 
honlapján, melyben azt szeretnénk felmérni, hogy milyen igény mutatkozik, majd a 
bölcsődei ellátásra.  
Visszatérő probléma a bazársor előtti randalírozás, szemetelés. Ennek megfékezésére 
kértem a Nagykátai Rendőrkapitányságot, a Polgárőrséget, és a közterület-felügyelet 
munkatársait, hogy kiemelten pénteki és szombati napokon fokozott ellenőrzésnek vegyék 
alá a területet. Köszönettel tartozom nekik, mert folyamatosan ellenőrzik ezt a területet. 
Ezek mellett árajánlatot kértem a terület térfigyelő kamerákkal történő ellátásáról, 6 db 
kamera elhelyezésével a dohánybolt és a bazársor is megfigyelhető lesz. Ezen ajánlatot úgy 
kértem, hogy a kamerák a meglévő rendszerünkhöz csatlakoztathatóak legyenek. A 
kamerák elhelyezéséhez a Társasház, illetve bazársor tulajdonosainak a beleegyezése is 
szükséges, melyet szóban már megadtak. Ez a beruházás előzetes kalkulációk alapján 
közel 1 millió forintba kerülne.  
Répás Istvánné és társa elbirtoklási pert indított Nagykáta Város Önkormányzatával 
szemben a Nagykáta 5387 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan. Ezzel kapcsolatban 
ellenkérelmet terjesztettem elő a bíróságnál.” Várja a kérdéseket, észrevételeket a 
tájékoztatáshoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű 
határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett elfogadta a 
lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta városban végzett 
2019. évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A TRV Zrt. tájékoztató jelleggel megküldte a 2019. évre vonatkozó 
beszámolóját Nagykáta városában nyújtott víziközmű-szolgáltatással kapcsolatos 
észrevételekről, valamint az elmúlt időszak üzemeltetési, működtetési és karbantartási 
tapasztalataira vonatkozóan, mely az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. 
Tisztelettel köszönti Kocza Imrét a TRV Zrt. Nyugati Régiójának főmérnökét és Nagy 
Bélát a Nagykátai Üzemmérnökség vezetőjét. Kérdezi szeretnék-e szóban kiegészíteni a 
beszámolót?   
 
Kocza Imre: Tisztelettel köszönti a képviselő-testület tagjait, polgármester urat, jegyző 
asszonyt! Szeretné a beszámolót kiegészíteni azzal, hogy a koronavírus-járvány kapcsán 
milyen intézkedéseket tettek annak érdekében, hogy dolgozóikat, illetve az ellátott 
lakosságot megvédjék ezzel a fertőzéssel szemben. Amikor kihirdetésre került a 
veszélyhelyzet a TRV Zrt. is felállított egy Operatív Bizottságot. Az Operatív Bizottság 
tagjai az igazgatók, főmérnökök és a kabinetfőnökök voltak. Lépésről-lépésre 
megbeszélték, hogy milyen intézkedéseket kell tenni egyrészt azért, hogy dolgozóikat 
megvédjék, illetve dolgozóikon keresztül a biztonságos vízellátást, illetve 
szennyvízelvezetést meg tudják oldani, másrészt pedig azt beszélték meg, hogy azok a 
felszerelések, amelyek ezekhez szükségesek milyen úton és milyen gyorsan kell, hogy 
megérkezzenek hozzájuk. Minden dolgozót elláttak megfelelő védőeszközzel, szájmaszkot, 
védőkesztyűt, fertőtlenítőszert, felület fertőtlenítőszert rendeltek a területre. Leállították a 
vízóracseréket, ügyfélszolgálatot - tehát minden olyan kapcsolatot, amelyet ügyfelekkel, 
lakossággal érintkezve kellett volna elvégezniük – átmeneti időre, ameddig a vírushelyzet 
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fennállt. Azóta már visszaállítottak mindent, az óracseréktől kezdve, az ügyfélszolgálaton 
keresztül minden működik. Létrehoztak nagyobb, frekventált területeken, mint Nagykáta 
úgynevezett koronavírusos bázist. Ezeket ellátták minden olyan védőeszközzel, 
aknaruhával, fertőtlenítőszerekkel, fertőtlenítő eszközzel, permetezővel és 
dokumentumokkal, melyek, hogy ha történik valami probléma a területen és idegen vízmű 
üzemeltetőknek kell, hogy helytálljanak, azok is tudják, hogy mi hol van - egy műszaki 
leírást, egy helyszínrajzot, a napi rutinfeladatot, hogy mi hol található, hol találhatók az 
átemelők, hol találhatók kutak, hogyan kell őket megközelíteni, minek mi a kapacitása -, 
tehát minden ilyen dokumentációt előkészítettek. Ezek a mai napig megvannak egy 
helyiségben és ez bármikor bevethető. Úgy gondolja, hogy ezekkel az intézkedésekkel 
hatékonyan tudtak részt venni a járvány megelőzésében. Nem is volt probléma ezidáig, és 
úgy gondolja, hogy nem is lesz remélhetőleg a jövőben sem. 
 
Dorner Gábor: Bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot. 
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot, 
melyen mind a 4 bizottság határozatképes volt. A bizottságok elfogadásra javasolják a 
beszámolót. 
 
Dorner Gábor: Szeretné megköszönni Nagykáta Város Önkormányzata nevében a TRV 
Zrt. hozzáállását és segítő készségét. Nem tud olyan példát mondani, amikor egy 
problémában (legyen szó kamerázásról, mosatásról, műszaki problémáról) ne segítették 
volna településünket. Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel 
nincs kéri, aki elfogadja a beszámolót kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 12 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
51/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt. Nagykáta városban végzett 2019. évi víziközmű szolgáltatási 
tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Nagy Béla: Tájékoztatja a testületet arról, hogy zajlik Nagykáta bevonásával egy minta 
projekt, ami a távfelügyeleti rendszer kiépítésének az alapja. Nagykáta és Tápióbicske 
került bele az I. ütembe, kimondottan csak a földrajzi elhelyezkedés miatt. Ezt készítik 
most elő. Ennek az a lényege, hogy külső szolgáltató igénybevétele nélkül, 
telekommunikációs szolgáltató igénybevétele nélkül - amiért fizetni kell -, fognak látni 
Nagykáta diszpécser központba a vízellátás és csatornaellátás minden paraméterét. Ha 
például olyan hiba fordul elő, amit esetleg nem vesznek észre csak 4 óra múlva, vasárnap 
dél helyett, csak este 6 órakor - az óriási probléma szokott lenni így is -, ezeket kikerülnék, 
mert minden paraméterét tudják majd a víziközmű hálózatnak. Ezt tervezik és ennek egy 
pilot részében Nagykáta és Tápióbicske részt vesz, ezt kezdik kiépíteni, ha minden jól 
megy, a rendszer szeptemberre megvalósul és ennek a tesztjei alapján tudják kiépíteni a 
többi településen is ezt a rendszert. Ez a rendszer a beavatkozásokat jobban fogja segíteni 
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és függetleníti a személyi közbelépést, hogy van-e ott emberük vagy nincs emberük, nem 
lesz rá szükség.  
 
Kocza Imre: Amiről Nagy Béla beszélt egy olyan terv része, amit most a vezérigazgató úr 
és műszaki igazgató úr is célul tűzött ki. Olyan műszaki diszpécser szolgálatot szeretnének 
kiépíteni a TRV Zrt. egész területére, amellyel lehet látni területegységenként, illetve a 
központokba ezeket a jeleket, melyeket Nagy Béla is elmondott. A távolabbi cél pedig az 
lesz, hogy a beavatkozásokat is el tudják végezni, tehát egy olyan komoly diszpécser 
szolgálat álljon fel a műszaki területen, olyan szakemberekkel, hogy ha látják, hogy hol és 
mikor kell beavatkozni – ezekkel a jelekkel látni fogják -, akkor el is tudják végezni. Ez 
ennek a része és azért lényeges, mert a TRV Zrt-n belül itt indult el, Nagykátán a rendszer 
kiépítése. Úgy gondolták, hogy Nagykáta mindenképpen alkalmas erre a projektre. Még 
arról szeretné tájékoztatni a testületet, hogy Nagykátán eddig negyedéves volt az 
óraolvasás gyakorisága, a TRV Zrt. területén már mindenhol átálltak a féléves 
óraolvasásra, itt azért nem tudták megtenni eddig, mert a régen használt rendszer ezt nem 
tette lehetővé, tavaly óta áttértek a SAP rendszerre, amely lehetőséget biztosít az átállásra. 
Úgy tudja, hogy július 1-je az a dátum, amikortól ez életbe fog lépni, de erről az 
önkormányzat külön tájékoztatást fog kapni és a segítséget is kérnek majd a megfelelő 
lakossági tájékoztatáshoz. 
 
Nagy Béla: Július 1-jével új ügyfélszolgálati iroda nyílik az OTP Bank mellett és a 
vízműtelepen lévő ügyfélszolgálati iroda megszűnik. Rengeteg problémát okozott főleg a 
járványhelyzetben, több konfliktus is volt ügyfelekkel, akik a kolléga autója után 
behajtottak a telepre. Az új irodában kulturáltabb körülmények között tudják fogadni az 
ügyfeleket, a vízműtelep nem ügyfélfogadásra való.  
 
Dorner Gábor: Több településnél okozott az gondot, hogy a csapadékvizet belevezették a 
szennyvízhálózatba, úgy tudja, hogy ennek kapcsán a TRV Zrt. ellenőrzéseket tervez. 
Lehet tudni, hogy Nagykáta vonatkozásában ez elkezdődött-e, lesz-e szankciója neki? 
 
Nagy Béla: Egyelőre ad hoc jelleggel ellenőriznek, mert annyi a probléma az időjárás 
miatt, hogy nem tudják az ellenőrzéseket is végezni, de tervben van.  Tápiógyörgye egy 
hétig úszott, de szó szerint. Tervezik az ellenőrzéseket, melynek a jogszabályi alapja is 
megvan, több jogszabályból rakják össze. A szolgáltató nem hatóság, nem bírságol, viszont 
ki fogják számlázni az igénybevett szolgáltatást. Tehát, ha valaki házának a tetőszerkezete 
500 m2, bekérik a meteorológiai szolgálattól az éves csapadék mennyiséget a járásra 
vonatkozóan, beszorozzák azzal az időtartammal, amikortól az ügyfélnek lakhatási 
engedélye van, vagy igazoltan az ingatlant lakja és ki fog jönni egy olyan összeg, amitől 
csodálkozni fognak. Nem bírságolnak, csak kiszabják az igénybevett szolgáltatást, ha a 
TRV Zrt-vel elvezettette a csapadékvizet, azt ki kell neki fizetni. Ez az alapja az egésznek. 
Az más dolog, hogy jegyző asszonyt megkérheti bírságolásra, ha van az önkormányzatnak 
arra vonatkozóan rendelete, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő közművet rongálja, a 
kapacitásán túl veszi igénybe valaki, de a legegyszerűbb, ha kiszámlázzák a szolgáltatást. 
 
Dorner Gábor: Megköszöni a beszámoló kiegészítését és a tájékoztatást. 
 
(Kocza Imre és Nagy Béla távozik az ülésteremből.) 
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3./ Napirendi pont 
A 2019. évi költségvetés végrehajtásáról rendeletalkotás (zárszámadás)(Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A mellékelt rendelet-tervezet a hivatkozott jogszabályok által előírt 
szerkezetben és tartalommal, a jegyző irányításával került összeállításra. A kiküldött 
dokumentumokban a maradványnál tévesen 65.150.452.-Ft költségvetési hiány szerepel, ez 
nem költségvetési hiány, hanem költségvetési többlet. Ki szeretné emelni, hogy a 2020. évi 
eredeti költségvetésbe tervezett 488.262.539.-Ft maradvány helyett 804.197.231.-Ft 
maradvány keletkezett, vagyis 315.932.692.-Ft-tal több a maradvány az eredetileg 
beállítottnál. Ez köszönhető a megtett szigorú intézkedéseknek, a felelős gazdálkodásnak. 
A beruházásokon kívül tartalékuk van, és úgy ahogy az elmúlt években, most sem kellett 
hitelt felvenniük akár a működésre, akár arra, hogy valamely pályázat önerejét ki tudják 
gazdálkodni. Ehhez szükséges volt a Városgazdálkodási Szervezet gazdálkodásához is 
hozzányúlni. Szeretné megköszöni Kun Szilárd megbízott igazgatónak és minden 
munkatársnak a türelmét, és igyekezetét. A szervezet esetleges átalakítása még mindig 
előttük áll, ennek bizottsági és képviselő-testületi tárgyalása a nyár folyamán meg fog 
történni. Amit még szeretne ennél a napirendi pontnál kiemelni Nagykáta város 
vagyonával kapcsolatban, hogy az önkormányzat eszközeinek értéke 2019. december 31-ei 
napon 13.063.189.638 forint volt, 2,88%-kal, azaz 377.237.899 forinttal emelkedett a bázis 
évhez viszonyítva. A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a zárszámadási rendelet-tervezetet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a 2019. évi zárszámadási rendeletet 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi rendeletet alkotta: 
 
7/2020. (VII.1.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 7/2020. (VII.1.) 
önkormányzati rendeletét Nagykáta Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének 
végrehajtásáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
4./ Napirendi pont 
Játszótér és buszvárók kialakítására ajánlattételi felhívás jóváhagyása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata 10.735.010.-Ft összegű vissza nem 
térítendő támogatást nyert 1 db külterületi játszótér és 6 db külterületi buszmegálló 
kialakításának, megvalósítására. A pályázathoz 2.654.293.-forint önerőt vállalt a 
képviselő-testület. A beruházás összege nem haladja meg az értékhatárt, így nem 
közbeszerzés köteles. A Beszerzési szabályzat alapján legalább 3 árajánlatot szükséges 
bekérni. Bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
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Simon László: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot, egyhangúlag elfogadásra 
javasolják a játszótér és buszvárók kialakítására vonatkozó ajánlattételi felhívás 
jóváhagyását, valamint az ajánlattételi felhívások alábbi cégeknek történő megküldését: 

1. KÁTA ÉPSZÖV Kft.    
2. BUL-BAU Kft.    
3. KŐMŰVÉSZ-2002 Kft.   
4. KOVÁCS INTARZIA Kft.   

 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Kele Róbert: Nem lehetne a REDBAU Kft.-nek is megküldeni az ajánlattételi 
felhívásokat, mert a szemétszedésben részt vett, akkor lehet, hogy őket is meg lehetne 
ezzel keresni.  
 
Dorner Gábor: Nincs semmi akadálya neki. Kéri a cégnevet még egyszer. 
 
Kele Róbert: REDBAU Kft. Rizling utca. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a játszótérre 
vonatkozó ajánlattételi felhívás jóváhagyásával és a bizottságok által javasolt gazdasági 
szereplőknek, kiegészülve Kele Róbert képviselő által javasolt gazdasági szereplőnek való 
megküldésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
52/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az „Játszótér kialakítása a Nagykáta, 
0171/1 hrsz-ú ingatlanon” címmel kiküldendő ajánlattételi felhívást jóváhagyja. Az 
ajánlattételi felhívás az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi cégeknek küldi meg: 

1. KÁTA ÉPSZÖV Kft.   2760 Nagykáta, Perczel M. u. 5. 
2. BUL-BAU Kft.   2760 Nagykáta, Vörösmarty u. 10. 
3. KŐMŰVÉSZ-2002 Kft.  2760 Nagykáta, Liszt F. u. 19/A. 
4. KOVÁCS INTARZIA Kft.  2760 Nagykáta, Gyóni G. u. 6. tetőtér 15. 
5. REDBAU 74 Építő Kft.  2760 Nagykáta, Rizling u. 0462/32 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra 
beérkezett érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó 
pályázóval a szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a 6 db külterületi buszmegálló kialakítására vonatkozó 
ajánlattételi felhívás jóváhagyásával és a bizottságok által javasolt gazdasági szereplőknek, 
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kiegészülve Kele Róbert képviselő által javasolt gazdasági szereplőnek való 
megküldésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
53/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „6 db külterületi buszváró 
kialakítása” címmel kiküldendő ajánlattételi felhívást jóváhagyja. Az ajánlattételi felhívás 
az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi cégeknek küldi meg: 

1. KÁTA ÉPSZÖV Kft.   2760 Nagykáta, Perczel M. u. 5. 
2. BUL-BAU Kft.   2760 Nagykáta, Vörösmarty u. 10. 
3. KŐMŰVÉSZ-2002 Kft.  2760 Nagykáta, Liszt F. u. 19/A. 
4. KOVÁCS INTARZIA Kft.  2760 Nagykáta, Gyóni G. u. 6. tetőtér 15. 
5. REDBAU 74 Építő Kft.  2760 Nagykáta, Rizling u. 0462/32 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra 
beérkezett érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó 
pályázóval a szerződést megkösse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
2019. évi belső ellenőrzésről szóló beszámoló elfogadása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás által került megszervezésre 
a belső ellenőrzési feladat ellátása. Az ellenőrzésről készült jelentések az előterjesztéshez 
csatoltan megküldésre kerültek. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a 2019-ben végzett belső 
ellenőrzésről szóló beszámolót. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a belső ellenőrzésről szóló beszámolót 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 4 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
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54/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztésben foglaltaknak 
megfelelően elfogadja az önkormányzat intézményeiben 2019-ben végzett belső 
ellenőrzésről szóló beszámolót. Az éves ellenőrzési jelentés az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
Utasítja a jegyzőt és az érintett intézményvezetőket, hogy az ellenőrzés megállapításai 
szerint járjanak el, a szükséges intézkedéseket tegyék meg a működés szabályszerűsének 
optimalizálása érdekében. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
6./ Napirendi pont 
Pályázat benyújtása önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Belügyminisztérium által kiírt pályázatra minden évben pályáztak, 
minden szerénység nélkül Nagykáta eddig minden pályázatával nyert. Felfrissítésként 
szeretné elmondani, hogy járdaburkolat felújításra pályáztak és nyertek: a Dózsa György út 
Vasútállomás-LIDL Áruház közötti szakaszán és a LIDL Áruház-Szabadság tér közötti 
szakaszán, a Szentgyörgy park, a Zárda utca, a Vadász utca egy részének burkolat 
felújítására. Burkolat felújítás a Liszt Ferenc utcában, amit szintén ezen a pályázaton 
nyertek. Most van kivitelezés alatt a Bajcsy-Zsilinszky út Jászberényi utca-Diego Áruház 
közötti szakasza, ami szintén ebből a pályázatból valósul meg. A mostani kiírásból 
javasolja, hogy járda felújításra pályázzanak a Bajcsy-Zsilinszky út felújítatlan járda 
szakaszán a Művelődési Ház oldalán végig, ahol még nincs térkő, a Szabadság téren a régi 
könyvtár-rendőrség közötti szakaszán, a Gyóni Géza utca nem térköves részén, az Árpád 
utcában a Dózsa György úttól a Sütő utcáig a Gimnázium oldalán, a Sütő utcában a 
Tüdőgondozó oldalán, a Petőfi Sándor út páratlan oldalán a Dózsa György úttól a Sütő 
utcáig, az Egreskátai utca páratlan oldalán, az Ady Endre úttól a Csonka köz bejáratáig, 
illetve a Csonka köz páros oldalán az Egreskátai utcától-Új utcáig terjedő szakaszokra. A 
bekért indikatív árajánlat alapján a felújítás költsége 31.676.210.- Forint+ÁFA, melyhez a 
közbeszerzés és a műszaki ellenőr tervezett költsége került még tervezésre. A felújítás 
megvalósításához szükséges 10.438.197.- Ft önerőt Nagykáta Város Önkormányzata 2020. 
évi költségvetéséről szóló 3/2020. (II.26.) önkormányzati rendeletének 8. melléklet egyéb 
általános tartalék terhére biztosítják. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják a pályázat benyújtását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a pályázat benyújtásával kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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55/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani a helyi 
önkormányzatokért felelős miniszter és az államháztartásért felelős miniszterrel közösen 
meghirdetett a Magyarország 2020. évi központi költségvetéséről szóló 2019. évi LXXI. 
törvény 3. melléklet II. 2. pont szerinti „Önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések” támogatására az 1.c) fejlesztési alcélra. 
 
A pályázati támogatást az 1.c) pályázati alcél esetén a Bajcsy-Zs. út felújítatlan szakasza a 
Művelődési Ház oldalán végig, ahol még nincs térkő, Szabadság tér (régi Könyvtár-
Rendőrség közötti szakasza), Gyóni Géza utca nem térköves része, Árpád utca (Dózsa Gy. 
úttól Sütő utcáig a Gimnázium oldalán) Sütő utca Tüdőgondozó oldalán, Petőfi S. út 
(páratlan oldal a Dózsa Gy. úttól a Sütő utcáig) Egreskátai utca páratlan oldalán az Ady E. 
úttól a Csonka köz bejáratáig, Csonka köz (páros oldalán Egreskátai utcától- Új utcáig) 
felújítására igényli. 
 
A felújítás megvalósításához szükséges 10.438.197.- Ft önerőt, Nagykáta Város 
Önkormányzata 2020. évi költségvetéséről szóló 3/2020. (II.26.) önkormányzati 
rendeletének 8. melléklet egyéb általános tartalék terhére biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásához 
szükséges intézkedéseket megtegye. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
7./ Napirendi pont 
Bölcsőde szabályzatok elfogadása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta Városi Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatát és 
Szakmai Programját a képviselő-testületnek kell jóváhagynia. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a Nagykáta Városi 
Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatát és Szakmai Programját. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a Nagykáta Városi Bölcsőde Szervezeti és 
Működési Szabályzatát kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
56/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykáta Városi Bölcsőde 
Szervezeti és Működési Szabályzatát a csatolt melléklet alapján elfogadja. A Szervezeti és 
Működési Szabályzat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
 



 
 

16 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki elfogadja a Nagykáta Városi Bölcsőde Szakmai Programját 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
57/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykáta Városi Bölcsőde Szakmai 
Programját a csatolt melléklet alapján elfogadja. A Szakmai Program az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
8./ Napirendi pont 
dr. Hernádi János háziorvos feladatellátási szerződésének módosítása (Az előterjesztés 
a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete dr. Hernádi János 
háziorvos számára egy új orvosi rendelőt épített, melyre a végleges használatbavételi 
engedélyt kiadták. Tekintettel arra, hogy a háziorvos új helyre költözik, ezért a 
feladatellátási szerződés módosítása szükséges, valamint az előző szerződésben is rosszul 
szereplő területi ellátási kötelezettséget képező terület utcajegyzéke is javítva lett. Kéri 
Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják dr. Hernádi János feladatellátási 
szerződésének jóváhagyását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
58/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátási körzetek 
megállapításáról szóló 10/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelet 1. számú mellékletében 
meghatározott III. (Nagykáta, Damjanich u. 6.) számú háziorvosi körzet működtetésére 
jóváhagyja a Nagykáta Város Önkormányzata és a Házidoki Háziorvosi Bt. között 
megkötendő Feladatellátási szerződést háziorvosi körzet működtetésére.  
A Feladatellátási szerződés háziorvosi körzet működtetésére az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
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A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Feladatellátási szerződés aláírására és 
az új háziorvosi rendelő átadásával, működési engedélyezési eljárásával kapcsolatban 
szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont 
Káta Hidro Kft. beszámolójának jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a Káta Hidro Kft. 2019. évi 
mérlegbeszámolóját és az eredménytartalék összegének módosítását. 
 
Dorner Gábor: Kérdezi Balla Mihály ügyvezetőt kívánja-e kiegészíteni a napirendi 
pontot? 
 
Balla Mihály: Nem kívánja kiegészíteni, a tegnapi bizottsági ülésen mindenről 
tájékoztatást adott.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs  kéri, aki a Káta Hidro Kft. 2019. évi mérlegbeszámolóját – 727 e 
Ft mérleg szerinti negatív eredménnyel elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
59/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Káta Hidro Kft. tulajdonosi 
testülete a Káta Hidro Kft. 2019. évi mérlegbeszámolóját az előterjesztésnek megfelelően 
és a könyvvizsgálói jelentés alapján a polgári törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 
3:109. § (2) bekezdésében rögzített jogkörénél fogva – 727 e Ft mérleg szerinti negatív 
eredménnyel (veszteség) elfogadja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a Káta Hidro Kft. 2019. évi beszámolójában kimutatott – 727 e 
Forint mérleg szerinti veszteséggel az eredménytartalék összegének módosításával egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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60/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Káta Hidro Kft. tulajdonosi 
testülete a társaság 2019. évi beszámolójában kimutatott – 727 e Forint mérleg szerinti 
veszteséggel az eredménytartalék összegét módosítja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
10./ Napirendi pont 
Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. beszámolójának 
jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatokban foglaltakat. 
 
Dorner Gábor: Kérdezi Balla Mihály ügyvezetőt kívánja-e kiegészíteni a napirendi 
pontot? 
 
Balla Mihály: Nem kívánja kiegészíteni a beszámolót. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit 
Kft. 2019. évi mérlegbeszámolóját – 235 e Ft mérleg szerinti negatív eredménnyel 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
61/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. tulajdonosi testülete a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb 
Szolgáltató Nonprofit Kft. 2019. évi mérlegbeszámolóját az előterjesztésnek megfelelően 
és a könyvvizsgálói jelentés alapján a polgári törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 
3:109. § (2) bekezdésében rögzített jogkörénél fogva -235 e Ft mérleg szerinti negatív 
eredménnyel (veszteség) elfogadja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
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Dorner Gábor: Kéri, aki a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
2019. évi beszámolójában kimutatott – 235 e Forint mérleg szerinti veszteséggel az 
eredménytartalék összegének módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
62/2020. (VI.30) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. tulajdonosi testülete a társaság 2019. évi beszámolójában 
kimutatott -235 e Forint mérleg szerinti veszteséggel az eredménytartalék összegét 
módosítja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
11./ Napirendi pont 
Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 2020. évi üzleti tervének 
módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Kft. ügyvezetője a 2020. évre vonatkozó üzleti terv elkészítése és 
elfogadása óta eltelt időszakban kialakult COVID-19 világjárvány miatt a 2020. évre 
elfogadott üzleti terv módosítását kéri. A módosított üzleti tervben a piac bérleti díjának az 
elengedését kérik a 2020-as évre, illetve jelzik, hogy várhatóan a tulajdonosnak pénzügyi 
fedezetet kell biztosítania, hogy a társaság elkerülje a fizetésképtelenséget. A módosított 
üzleti tervet a felügyelőbizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a Kft. 2020. évi üzleti tervének 
módosítását. 
 
Balla Mihály: Annyival szeretné kiegészíteni az előterjesztést, hogy pozitívan alakultak az 
elmúlt hetekben a történések, reményeik szerint nem lesz olyan súlyos a helyzet, mint 
amire a módosításban utaltak. Reménykednek benne, hogy nem lesz plusz tőkebevonásra 
szükség, ahhoz, hogy a fizetésképtelenséget elkerüljék.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért az üzleti terv módosításával kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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63/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. tulajdonosi testülete elfogadja a Nagykátai Gyógyfürdő 
és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 2020. évi Üzleti tervének módosítását.  
 
Határidő: 2020. december 31. 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
12./ Napirendi pont 
Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. beszámolójának 
jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a Nagykáta Városi Mezőgazdasági 
Termelő és Szolgáltató Kft. 2019. évi mérlegbeszámolóját és az eredménytartalék 
összegének módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétele nincs kéri, aki a Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és 
Szolgáltató Kft. 2019. évi mérlegbeszámolóját 736 e Ft mérleg szerinti eredménnyel 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
64/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Nagykáta Városi 
Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság tulajdonosi testülete 
a Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 2019. évi 
mérlegbeszámolóját az előterjesztésnek megfelelően a polgári törvénykönyvről szóló 2013. 
évi V. törvény 3:109. § (2) bekezdésében rögzített jogkörénél fogva 736 e Ft mérleg 
szerinti eredménnyel elfogadja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 
ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 
2019. évi beszámolójában kimutatott 736 e Forint mérleg szerinti eredménnyel az 
eredménytartalék összegének módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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65/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Nagykáta Városi 
Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. társaság tulajdonosi testülete a társaság 2019. 
évi beszámolójában kimutatott 736 e Forint mérleg szerinti eredménnyel az 
eredménytartalék összegét módosítja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 
ügyvezetője 
 
13./ Napirendi pont 
A Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatójának megbízási jogviszonyának 
meghosszabbítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatójának, Kun Szilárdnak 
a vezetői megbízása 2020. június 30-án lejár, azaz a mai nap. A veszélyhelyzet miatti 
rendkívüli jogrend miatt a képviselő-testület ezidáig nem tudott dönteni a 
Városgazdálkodási Szervezet jövőre vonatkozó működéséről. A Városgazdálkodási 
Szervezet további működésére vonatkozó képviselő-testületi döntések folyamatban 
vannak, ezért jelenleg új pályázati kiírás közzététele nem releváns, ezért szükséges a 
Városgazdálkodási Szervezet igazgatói feladatainak ellátására megbízást adni. A kiküldött 
határozati javaslattól eltérően javasolja, hogy Kun Szilárd vezetői megbízását változatlan 
megbízási díj mellett 2020. december 31-ig szíveskedjenek jóváhagyni. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok a polgármester úr által elmondottakat egyhangúlag 
elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért Kun Szilárd vezetői megbízásával 2020. 
december 31-ig kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
66/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2020. július elsejétől 2020. december 
31-ig megbízza Kun Szilárdot eredeti munkaköre ellátása mellett a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatói feladatainak ellátásával. Kun Szilárd jelenleg a Városgazdálkodási 
Szervezetnél közalkalmazotti jogviszonyban áll.    
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy megbízási díja változatlan formában, azaz a 
megállapított illetményén felül havonta bruttó 120.000.- Forint összegben kerül 
megállapításra a megbízási szerződés idejére kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
67/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2020. július elsejétől Kun Szilárd 
részére a megállapított illetményén felül havonta bruttó 120.000.- Forint megbízási díjat 
állapít meg a megbízási szerződés idejére.    
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
14./ Napirendi pont, Egyebek 
- A Képviselő-testület 2020. II. félévi munkatervének elfogadása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a képviselő-testület II. félévi 
munkatervét. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a Képviselő-testület 2020. II. félévi 
munkatervének elfogadásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
68/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2020. II. félévi munkatervét az 
alábbiak szerint fogadja el: 
 
Szeptember 29. 
 
A költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
Tájékoztató az önkormányzat 2020. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
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Közmeghallgatás napirendjének meghatározása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság  
 
November 9. (hétfő)  
 
Közmeghallgatás 
 
November 24. 
 
Az önkormányzati intézmények által végzett szolgáltatások díjainak felülvizsgálata 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi 
 
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felé nyilatkozat az állami vagyonba tarozó 
vagyontárgyak felhasználásáról kötelező önkormányzati feladat ellátására  
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. ügyvezető és felügyelő 
bizottsági tag választása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
December 8. 
 
A képviselő-testület 2021. I. félévi munkaterve 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság 
 
Határidő: 2020. december 31. 
Felelős: polgármester 
 
- Nagykáta, 5901/38 hrsz-ú ingatlant terhelő jelzálogjog törlése iránti kérelem (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 17. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a képviselő-testület hozzájárulását a 
jelzálogjog törléséhez. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért azzal, hogy Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete hozzájáruljon a nagykátai 5901/38. hrsz. alatti 897 m2 nagyságú 
zártkerti területet terhelő 1991. évig az eladó javára szóló „elidegenítési és terhelési tilalom 
visszavásárlási jog biztosítására ” törléséhez kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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69/2020. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul a nagykátai 5901/38. hrsz. 
alatt felvett 897 m2 nagyságú zártkerti kert művelési ágú területet terhelő 1991. évig az 
eladó javára szóló „elidegenítési és terhelési tilalom visszavásárlási jog biztosítására ” 
törléséhez. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket az Egyebek napirendi ponthoz. 
 
Agócs Pál:  Kéri a képviselő hölgyeket és urakat arra, hogy mérjék fel a város útjain lévő 
kátyúk helyzetét, szeretnének pontos képet kapni, és ha lehetőségük lesz előkészítenének 
egy kátyúzást.  Ez azt jelenti, hogy megpróbálják felmérni a legforgalmasabb helyeket, a 
legszükségesebb beavatkozási pontokat és ehhez szeretné kérni a képviselők segítségét, 
hogy mindenki a saját körzetében legyen szíves összeírni két napos határidővel, vagy 
legalább a héten az észlelt problémákat. Készített egy táblázatot, hogy megkönnyítse a 
munkát. Kéri, hogy az utca mindig legyen feltüntetve, ha van házszám, akkor a házszámot 
tüntessék fel, ha nincs, akkor valami egyéb ismertetőt, ami alapján fel lehet lelni ezt a 
kátyút, illetve a kátyúnak a kiterjedését – fél m2, 1 m2 -, hogy körülbelül milyen és ebből 
fognak összeállítani egy olyan tervet, ami alapján, ha lehetőségük lesz a kátyúzást 
megterveznék.  
 
Botka Sándor: Ehhez kapcsolódóan egy javaslattal szeretne élni. Egy nagykátai 
vállalkozó nem olyan régen egy saját tulajdonát képező terméket hozott létre az ún. kátyú 
felmérő applikációt. Ez egy új dolog, egyébként Szarvas Martinról van szó, ő hozta létre 
ezt a terméket, ő egy fiatal informatikus, nagykátai vállalkozó. Pályázati projektekhez 
hozta létre, több pályázathoz szükség volt egy ilyen jellegű innovációs fejlesztésre. Ez a 
termék elérhető áron megvásárolható az önkormányzatok részére. A következő a lényege: 
bárki, aki ezt az applikációt letölti a telefonjára, lefényképezhet bármilyen kátyút a város 
bármilyen pontján, ez telekommunikációs bejelölés alapján pontos helyszínadatokat 
közvetít a (hangfelvételről nem érthető) által működtetett honlapra gyakorlatilag 
pillanatnyilag leszünk mindig tudatában, ha ezt használjuk, hogy a városban hol, milyen új 
és már meglévő kátyúk keletkeznek. A termék maga nem túlságosan nagy költséggel jár, 
néhány százezer forintos díja van ennek az applikáció megvásárlásának. A XXI. században 
azonban lényegesen hatékonyabb, mint az, hogy a képviselők egy papírlappal 
rohangáljanak utcáról-utcára, egyrészt azért, mert naponta változnak a kátyúknak a 
nagysága, minősége, elhelyezkedése, de célszerű lenne sok minden más mellett ezen is 
elgondolkodni, hogy követnék-e a XXI. század kihívását és egy ilyet alkalmaznának a 
városban. Még egyszer mondja egy fiatal nagykátai vállalkozó terméke, így őt is 
támogatnák azzal, ha esetleg – egyébként a térségben már több önkormányzat is 
megvásárolta a terméket -, ezzel élnénk, legalábbis megpróbálnánk élni. 
  
Dorner Gábor: Köszöni. 
 
Kele Róbert: Az István király út végén kiépítésre kerültek a fekvőrendőrök, de túl 
magasak, tehát a 30 km/h-ás sebességgel azokon nem lehet átmenni. Tehát ez nem 
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forgalomlassító, ez forgalmi akadály, meg kellene csinálni ezeknek a lejjebb vitelét vagy 
valami másféle megoldását. A Leander utcai például sokkal barátibb az autók számára is. 
 
Dorner Gábor: Szabvány szerint készültek. 
 
Agócs Pál: Szabvány szerint készítették. Meg tudja erősíteni, hogy annyira, hogy olykor 
80-nal keresztül húzzák rajta még sajnos az utánfutót is. 
 
Dorner Gábor: Az tényleg baráti. 
 
Agócs Pál: Ezek a méretű fekvőrendőrök készültek az előtte lévő beruházásnál is és ez 
valóban ellátja a feladatát, erre nem megy rá igazából senki szívesen nagy sebességgel és 
úgy gondolja, hogy ez a cél. 
 
Kele Róbert: Jó, csak itt már azért a kocsik is rongálódnak, tehát ez annyira nagy. Valaki 
naponta 8-10-szer átmegy a fekvőrendőrökön, annak az autójának a futóműve egy év 
múlva kuka, akár 5-tel, 10-el megy rajta, akkor is, ráadásul 30-as. Ha szabvány a Leander 
utcai is, akkor ide miért nem lehetett olyat, mint a Leander utcába? 
 
Agócs Pál: Nem érte el a célját a Leander utcai sajnos, azt kell, hogy mondja. Ott lakik és 
látja, hogy milyen sebességgel lehet rajta keresztül menni. Nyugodtan 40-el, 50-el át lehet 
menni, egyébként pont annyi a megengedett sebesség is, tehát nem érte el a célját.  
 
Dorner Gábor: Egyébként érdekes ez a dolog, mert ahol meg nincs, oda állandóan kérik, 
van vagy 10 utca, ahol aláírást gyűjtöttek és kérik a fekvőrendőrt.  
 
Kun Szilárd: A fekvőrendőrnek nem az a lényege, hogy azért van ott 30, hogy annyival 
kell átmenni rajta, hanem a fekvőrendőrök között annyival lehet közlekedni. A 
fekvőrendőrnél 10 km/h ajánlott, nincs az megadva, hogy 30-al átmehet rajta, ott lassítani 
kell, pont azért, hogy ez lassítja a forgalmat, nem azt jelenti, hogy 30-al át lehet rajta 
menni.  
 
Kele Róbert: Jó, csak egy probléma van, az István király út a város egyik kivezető útja, 
amin teherautók, kamionok, többek között traktor is közlekedik, hát van csinnadratta azért 
rajta. 
 
Kun Szilárd: Szabványnak megfelel. 
 
Kele Róbert: Konkrét szabvány nincsen, ők is utána néztek, konkrét szabvány nincsen. A 
kivitelezőn múlik, hogy ő éppen, hogy értelmezi. 
 
Botka Sándor: Szívesen megnéznék azt a szabványt, ha lehet. 
 
Kun Szilárd: Tessék? 
 
Botka Sándor: Szívesen megnéznék azt a szabványt, ha lehet. Ő nem talált erre, de ha 
találnak ilyet, akkor hadd nézzék már meg. 
 
Kun Szilárd: Szerinte, azért nagyon sok fekvőrendőrt láttak és mindenütt ilyen 
fekvőrendőrök vannak. 
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Botka Sándor: Ezzel az a probléma, hogy egyébként kikerülik oldalról, tehát vagy az, 
hogy széles a tér mellette, és ahogy Agócs Pál mondta 50-el úgy átmennek rajta, mint a 
pinty, de a többség kikerüli. Köves a széle, felveri a követ, porzik, tehát rosszabb, mintha 
nem csinálna semmit. Vannak utcák nyilván, ahol ez megoldás, de pont az István király 
úton azt gondolja, hogy nem biztos, hogy szerencsés. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, mindenkinek megköszöni a 
jelenlétet és az ülést bezárja. 
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